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Verslag Algemene Ledenvergadering 
Dorpsvereniging Heilig Landstichting 

 
Datum: 28 maart 2022, 20:00 – 22:00, De Bosduivel 
Aanwezig:    Zie presentielijst.  
 
Verhinderd met kennisgeving:  Anna Mourits, Jochem van der Staaij 

 
1. Opening & mededelingen 
Tom Smit opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. De agenda wordt 
vastgesteld. 
    
2. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 14 maart 2022 
De notulen van de Algemene Ledenvergadering 2022 d.d. 14 maart 2022 worden ongewijzigd 
vastgesteld. 
 
3. Financiën: toelichting op realisatie 2022 en begroting 2023.  
De penningmeester licht de realisatie over 2022 en de begroting 2023 nader toe.  
 
Penningmeester Han van Wijk licht de voorliggende stukken nader toe. De balans over 2022 is 
licht negatief door uitgaven ten behoeve van activiteiten. In 2021 werd een batig saldo van € 
1523 (door COVID beperkingen) geboekt, en kondigde het bestuur op de ALV aan dat in 2022 
een inhaalslag zou worden gemaakt door extra activiteiten te sponsoren in 2022, ook de 
Oranjevereniging voor de jeugd, mede ter gelegenheid van het jubileum van de 
dorpsvereniging. Daarom vindt het bestuur een verlies van € 676 in 2022 acceptabel, mede 
gelet op het Eigen Vermogen van circa € 3.500.  
 
Het aantal leden is in 2022 onveranderd hoog (-2 t.o.v. 2021 ondanks vele verhuizingen), 83% van 
de adressen is een groot draagvlak. 
 
Voor 2023 verwachten we op het hoge ledental (begroot is 255) te blijven, waarbij reeds 95% van 
de contributies is ontvangen. Voor maart 2023 is reeds een NL Doet subsidie aangevraagd (€ 
350 tbv een Kabouterpad) en zal ook de burendag subsidie (€ 350) worden aangevraagd, wat 
maakt dat de subsidie inkomsten realistisch zijn begroot. Er is enige wisseling onder de 
adverteerders in De Oorschelp, daarom is dit iets lager begroot. Met daarbij de oproep tot het 
aandragen van adverteerders.  
 
De overige inkomsten zullen blijven komen uit de activiteiten waarvoor je je via de website 
(tegen geringe vergoeding) kan inschrijven. De plannen voor 2023 staan in een aparte 
presentatie van het bestuur. Daarbij rekenen wij op meer gebruik van De Bosduivel. Het Open 
Atelier is in 2023 wekelijks op donderdag te bezoeken. Bijeenkomsten van de werkgroep 
Duurzaamheid, NL Doet, de Burendag en andere initiatieven gaan weer in De Bosduivel 
plaatsvinden. Voor de communicatiekosten moet gerekend worden met de inflatie. 
 
Desgevraagd licht de penningmeester toe dat de dekkingsgraad over de laatste jaren vrij stabiel 
is.  
 
Gevraagd wordt of er met een toenemend aantal activiteiten het evenwicht in overlastbeleving 
niet verstoord wordt. Dit wordt bij agendapunt 7 nader toegelicht door het bestuur van De 
Bosduivel.  
 
De vergadering keurt de begroting voor 2023 toe.  
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4. Rapport Kascommissie 
Thomas van de Ven en Elo de Mul hebben dit jaar de rol van Kascommissie vervuld en doen 
verslag van hun bevindingen. Op 7 maart jl. heeft de Kascommissie met de penningmeester 
de administratie bekeken en een steekproef getrokken uit de in- en uitgaven.  
 
De kascommissie geeft een positief advies (zie bijlage) over het voorstel om de 
penningmeester en het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde financieel beleid. 
 
Het bestuur vraagt de vergadering wie komend jaar de Kascommissie kan vormen. Besloten 
wordt dat Thomas van de Ven en Philip Wolbert dit voor hun rekening nemen.  
 
 
5. Jaarverslag 2022 
Jaap Festen licht namens het Bestuur het Jaarverslag over 2022 nader toe. Diverse activiteiten 
beschreven in het jaarverslag passeren de revue, waarbij in een bloemlezing aspecten als 
saamhorigheid, verbinding, jeugd, bewegen, veiligheid en duurzaamheid aan bod komen. 
 
Het bestuur wordt gewezen op een onvolkomenheid in het verslag aangaande het 
verkiezingsdebat. Dit was voor de landelijke verkiezingen. Dit wordt in het verslag gecorrigeerd.  

 
6. Jaarplan 2023 
 

a. Evaluatie Dorpsagenda 2019-2023 
Vera Mattijssen licht de evaluatie van de Dorpsagenda 2019-2023 nader toe. Heilig 
Landstichting behoort tot de koplopers in de gemeente.  In de Dorpsagenda 2019-2023 
zijn wensen van de bewoners gegroepeerd in een vijftal thema’s, op basis van het 
Dorpsonderzoek dat in 2018 heeft plaatsgevonden. Langs deze thema’s zijn activiteiten 
doorontwikkeld en ontplooid. 
 
Onze Dorpsagenda 2019-2023 heeft een hoop in gang gezet. Denk daarbij aan het 
kernteam en de exploitatie van de Bosduivel, aan de werkgroep Duurzaamheid, en aan 
de dorps-apps. Daarnaast is het een vliegwiel geweest voor al bestaande activiteiten 
zoals de dorps-communicatiemiddelen, de bewegingsgroepen, en de verbinding met 
de Vereniging50Plus, het Oranje Comité, en (nog niet genoemd) Orientalis. De indruk 
bestaat dat er méér bewoners bij het dorp betrokken zijn dan in het verleden. Vrijwel alle 
doelen in de Dorpsagenda gesteld zijn aangepakt en uitgewerkt, dankzij de inzet van 
verenigingen en vrijwilligers, en de deelname van bewoners. Er wordt veel waardering 
en tevredenheid uitgesproken over de Bosduivel, de Vereniging 50Plus, het Oranje 
Comité, de Werkgroep Duurzaamheid en de Oorschelp. 
 
b. Op weg naar een nieuwe Dorpsagenda 2024-2028 
Er worden twee avonden gepland om de nieuwe Dorpsagenda tot stand te laten komen. 
Een brainstorm avond in mei en een avond in oktober, alwaar de inhoud ter vaststelling 
wordt besproken. Mogelijke initiatieven zijn al geopperd, waaronder dansen, een 2e jeu 
de boulesbaan. En vanuit het Oranjecomité is gesuggereerd om activiteiten te 
ontwikkelen voor gezinnen, om via die invalshoek meer verbinding tot stand te brengen. 
Ook het fenomeen ‘blue zone’ is reeds genoemd, alsmede de verbinding met 
Brakkenstein – gelet op de publieke en private voorzieningen aldaar.   
 
De uitnodiging voor beide avonden wordt via de geëigende kanalen tijdig verspreid.  
 
Gevraagd wordt naar manieren om ook buiten deze geplande avonden input op te 
halen, aangezien niet iedereen hierbij aanwezig kan of zal zijn. Het bestuur neemt dit in 
overweging mee, naast de reeds bestaande extra oproepen.  
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c. Jaarplan 2023 
Tom Smit licht het activiteitenoverzicht van rondom de thema’s voor 2023 nader toe. Het 
overzicht wordt via de website ontsloten en de online kalender wordt mede gevuld met 
de diverse initiatieven.  
 
Met nadruk worden de nauwe contacten met IrisZorg, de gemeente en de politie 
genoemd, gelet op de (vermoedelijk) aangestoken branden bij Orientalis en recente 
(pogingen tot) diefstal. 
 
Vanuit de werkgroep Duurzaamheid wordt de vergadering meegenomen in de 
afgelopen activiteiten van de werkgroep en wordt een overzicht gegeven van de 
activiteiten op de thema’s van de werkgroep, zijnde Voedsel, Biodiversiteit en Energie 
en circulaire economie. Het overzicht wordt via de website ontsloten en de online 
kalender wordt mede gevuld met de diverse initiatieven. 
 
Desgevraagd wordt gedeeld dat de Vegetarische Week in 2023 geen vervolg krijgt, 
aangezien het gedachtengoed als verondersteld mag worden en de formule minder 
werkzaam lijkt.  
 
De vergadering wordt geschorst voor een pauze.  
 
d. Herstel beplanting na graafwerk HLS (WG Duurzaamheid) 
Tom Smit meldt dat het herstel van de beplanting reeds in gang is gezet.  
Op een informatieavond op 16 maart jl. is het plan toegelicht en het plan is via de website 
en de dorpsmail ontsloten. Inspraak is op enkele plekken (nog) mogelijk. Het HLS Koor 
luistert het agendapunt op met een kort intermezzo. Op maandagavond zijn de 
repetities en de open invitatie voor deelname staat. Aanmelden kan bij Caroline Wienen 
of Wim de Vries. 

 
7. Dorpshuis de Bosduivel 

a. Presentatie bestuur – De Bosduivel 
Wim de Vries licht de verbinding toe tussen de Dorpsvereniging en stichting De 
Bosduivel. In 2021 is de governance gewijzigd, waarbij er onder meer een Raad van 
Toezicht is ingesteld, bestaande uit twee leden van het bestuur van de Dorpsvereniging.  
 
Wim de Vries geeft een mondelinge presentatie over de activiteiten in De Bosduivel. 
Gemiddeld maken 200 mensen per week gebruik van de faciliteiten. Het contact met 
convenantpartner is goed, open en constructief.  
 
Ook is er de afgelopen periode gekeken naar de diversiteit in activiteiten. Hierbij is 
geconstateerd dat bewegen een zwaartepunt kent. Activiteiten in het kader van kunst 
en cultuur zijn naar smaak van het stichtingsbestuur nog wat ondervertegenwoordigd. 
Initiatieven qua muziek en dansen worden graag tegemoet gezien.  
Qua diversiteit in leeftijd is ook sprake van een begrijpelijke disbalans, waarop niet actief 
op ingegrepen moet worden. Wat wel van belang is, is om de ondervertegenwoordigde  
doelgroepen te horen, om te leren waar zij behoefte aan hebben.  
 
Het stichtingsbestuur heeft diverse initiatieven in gedachten, waaronder 
spelletjesavonden en extra filmavonden voor de jeugd.  
 
Aangestipt wordt de Vierdaagse, waarbij De Bosduivel slaapplaatsen aanbiedt.  
 
De vrijwilligers van worden door de vergadering hartelijk bedankt voor hun 
inspanningen.  
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b. Presentatie van Raad van Toezicht – De Bosduivel 
Jan de Koning geeft aan de hand van een aantal slides een toelichting op de huidige  
governance van De Bosduivel. De Raad van Toezicht heeft in dit model een klankbord- 
en adviesfunctie, alsmede de statutaire bevoegdheden om 1) de benoeming van 
bestuursleden te bekrachtigen, en 2) het goedkeuren van de jaarrekening en de 
begroting.  

 
Daarbij legt de Raad van Toezicht jaarlijks verantwoording af aan de Algemene 
Ledenvergadering.  
 
In 2022 zijn er 2 vergaderingen geweest, waarin onder mee gesproken is over technische 
aspecten van het gebouw, financiële zaken en inhoudelijke activiteiten en initiatieven. 
Ook is gesproken over de aansluiting op gemeentelijk beleid. Hierin is vervat het 
Meerjaren OnderhoudsPlan (MOP), en de verduurzaming en toekomstbestendigheid 
van het pand. 
 
Ten aanzien van de winst- en verliesrekening licht Jan de Koning nader toe dat 2022 als 
overgangsjaar kan worden beschouwd, waarbij er sprake was van een aantal na-ijlende 
kosten en inkomsten ten gevolge van onder meer de eerder uitgevoerde grote renovatie  
en incidentele mee- en tegenvallers. De Raad van Toezicht is verheugd dat in 2022 een 
beter inzicht in de financiële situatie van de stichting is gekregen en dankt het 
stichtingsbestuur voor de getoonde openheid en dialoog. 
 
Desgevraagd licht Wim de Vries toe dat hij met regelmaat inhoudelijk contact heeft met 
andere besturen van gemeenschapshuizen in de gemeente. Aandacht wordt gevraagd 
om met de gemeente in gesprek te gaan om bij gemeentelijke culturele activiteiten ook 
aan de accommodatie De Bosduivel te denken.  
 
De slides worden na de vergadering via de website ontsloten.  

 
8. Bestuurlijke zaken 

a. Rooster van aftreden 2023 
Het rooster van aftreden wordt ter kennisgeving aangenomen.  
 

b. Herbenoeming: Tom Smit 
De vergadering benoemt Tom Smit voor een 2e termijn tot voorzitter van de 
Dorpsvereniging.  
 

c. Decharge bestuursleden: Caroline Wienen, Jochem van der Staaij, Han van Wijk 
Tom Smit neemt de gelegenheid om Caroline Wienen en Han van Wijk met warme 
woorden en egards te danken voor hun beider langjarige, belangeloze inzet voor de 
Dorpsvereniging.  
 

d. Benoeming nieuwe bestuursleden: Vera Mattijssen en Elo de Mul 
Tom Smit stelt de vergadering Vera Mattijssen en Elo de Mul voor.  
 
De vergadering benoemt Vera Mattijssen en Elo de Mul tot bestuurslid van de 
Dorpsvereniging. Na benoeming informeert Tom Smit de vergadering dat Vera 
Mattijssen namens het bestuur zitting zal nemen in de Raad van Toezicht van De 
Bosduivel. Elo de Mul zal de functie van penningmeester vervullen en als zodanig 
Han van Wijk opvolgen.   
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9. Sluiting 
.  
De voorzitter geeft gelegenheid voor een rondvraag.  
 
Marjan van de Kamp vraagt aandacht voor het ontbrekende gedicht bij de schilderijen die ter 
ere van de renovatie zijn geschonken.  
 
Jaap Festen meldt dat de route van het Kabouterpad via de website wordt ontsloten.  
 
Frans Wijnakker maakt melding dat de bibliotheek weer geopend is.  
 
Han van Wijk vraagt aandacht voor het koor (zie agp. 6d) en het Open Atelier. Voor het atelier 
kunnen deelnemers zich vervoegen bij Coosje Brunnekreeft.  
 
Geen andere punten ter zake doende sluit de voorzitter de vergadering om 22:00 uur.  


